
ZÁPIS
ze 14. veřejného zasedání Zastupitelstva města Šlapanice 

konaného dne 7. prosince 2016

Přítomni: viz prezenční listina

ad 1. Zahájení
Starostka zahájila 14. veřejné zasedání Zastupitelstva města Šlapanice v 17:00 hodin 
a přivítala přítomné zastupitele a občany. Konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno, 
podklady byly zveřejněny 14 dnů předem a rozeslány zastupitelům. Upozornila na nahrávání 
průběhu zasedání, záznam bude zveřejněn na infokanálu a youtube. Dále konstatovala, že je 
přítomno 19 členů zastupitelstva. Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.

ad 2. Jmenování zapisovatele a sčitatele
Zapisovatelkou jmenována paní Milada Havlínová; sčitatelkou paní Olga Zedníčková.

ad 3. Určení ověřovatelů zápisu
Starostka - za ověřovatele zápisu určeni zastupitelé: Gabriela Riegerová a Ivo Kouřil. Oba 
ověřovatelé projevili souhlas s návrhem.

ad 4. Schválení programu jednání
Starostka -  seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou zaslanou 
členům zastupitelstva města.

Návrh usnesení:
ZM schvaluje program jednání:

1. Zahájení
2. Jmenování zapisovatele a sčitatele
3. Určení ověřovatelů zápisu
4. Schválení programu jednání
5. Kontrola úkolů z minulého zasedání
6. Výstupy z Veřejného fóra ověřené veřejnou anketou
7. OZV č. 4/2016, kterou se stanoví školské obvody mateřských škol zřízených obcí
8. Informace o závěrečném účtu Dobrovolný svazek obcí Šlapanicko
9. Informace o závěrečném účtu Svazku obcí pro vodovody a kanalizace Šlapanicko, 

okres Brno - venkov
10. Rozpočtový výhled 2017 - 2021
11. Návrh rozpočtu města Šlapanice na rok 2017
12. Změna rozpočtu sociálního fondu na rok 2016
13. Rozpočtové opatření č. 18/2016
14. Informace o rozpočtových opatřeních
15. Informace ST, MST, TAJ
16. Informace z výborů zastupitelstva
17. Diskuze členů ZM
18. Diskuse občanů
19. Závěr
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Hlasování: 19 PRO -  O PROTI - O S E  ZDRŽEL
PRO hlasovali:
Hermann Pavel, Horák Pavel, Horák Petr, Karásek Aleš, Klaška Michal, Kopeček Jiří, Kouřil 
Ivo, Králová Marie, Linhart Pavel, Migdauová Kateřina, Novák Zdeněk, Riegerová Gabriela, 
Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Trněná Michaela, Vávro Ivan, Zmeškal Pavel, 
Zycháček Jan 
Usnesení bylo přijato.

V 17:04 se dostavil na veřejné zasedání zastupitelstva města pan Ing. Zdeněk Kadle. 
Přítomno 20 členů zastupitelstva města.

ad 5. Kontrola úkolů z minulého zasedání
Starostka -  evidujeme pouze podnět paní Balcaříkové. Odpovídala RM -  schválila záměr 
přípravy dočasné stavební uzávěry v lokalitě Slatina. Na ostatní podněty odpovězeno 
v průběhu zasedání.

ad 6. Výstupy z Veřejného fóra ověřené veřejnou anketou
Starostka -  dne 22. 9. 2016 proběhlo 2. Veřejné fórum v orlovně, jedná se o aktivitu města 
v rámci projektu Zdravé město. Účastnilo se jej 46 účastníků, kteří formulovali problémy, které 
byly ověřeny v následné anketě. Anketa probíhala ve městě od 7. 10. do 31. 10. 2016. Anketa 
byla distribuována na co nejširší okruh adresátů prostřednictvím Šlapanického zpravodaje. 
Bylo možno hlasovat i formou internetové ankety, která byla uveřejněna na webových 
stránkách města. Do ankety se zapojilo celkem 185 respondentů. Z námětů vzešlých z 
Veřejného fóra bylo dle metodiky Národní sítě Zdravých měst vybráno 10 problémů /tzv. 10P/, 
které se považují za stěžejní.

Starostka přítomné seznámila s vytipovanými problémy, kterou jsou seřazeny podle počtu 
hlasů v anketě:

1. Nádražní ulice -  řešení průjezdnosti
2. Vysadit les, remízky a jinou zeleň
3. Úprava pozemku naproti restaurace Žuráň
4. Nová hala pro sport a volný čas
5. Odvoz tříděného odpadu od domu
6. Lepší využití parku -  plácky pro starší děti, grilovací místo apod.
7. Hezčí město - květiny, záhony, keře
8. RTG na zdravotním středisku
9. Upravená zóna pro relaxaci
10. ZŠ -  písemné práce dětí na ukázku domů

Starostka předala slovo panu Kopečkoví.
Kopeček Jiří -  vrátil se k prvním třem bodům:

1. Nádražní ulice -  trápí občany nejvíce, ve fázi výběru projektantů, v příštím roce 
bude znám posun

2. Výsadba lesu, remízků a jiné zeleně -  budou osloveni vlastníci půdy na katastru 
Šlapanic ohledně výkupu pozemků pro možnou realizaci

3. Úprava pozemku naproti restauraci Žuráň -  komplikovanější, návrhy od 
sousedních vlastníků, kvůli bezpečností přesunuty kontejnery.

Poděkoval paní Dobiášové za odvedenou práci, končí jako koordinátorka projektu Zdravé 
město. Od nového roku je novým koordinátorem pan Mikšovský.
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V rozpravě vystoupili:
Zycháček Jan -  kvituje Veřejné fórum, dotázal se, zda se do počtu účastníků Veřejného fóra 
počítají také přítomní zastupitelé a zaměstnanci; po odsouhlasení paní starostkou 
konstatoval, že se Veřejného fóra a následné ankety účastnilo velmi malé procento občanů; 
popřál panu Mikšovskému, aby se mu podařilo zapojit více občanů
Kouřil Ivo -  výsledek není dle počtu účastníků vypovídající, je škoda, že nedokážeme 
oslovit více občanů; ve výsledku chybí obchvat Šlapanic a areál ICEC; dále se dotázal 
k druhému bodu, zda město bude vykupovat od vlastníků pozemky
Starostka -  účast byla zřejmá již na veřejném fóru, řešeno s koordinátorkou projektu celé 
ČR; jedno z možných vysvětlení bylo, že si občané umí své problémy vyřešit jinou formou 
nebo, že mají pocit, že se jimi město zabývá; propagace ze strany města proběhla; na 
Veřejném fóru došlo k vyhodnocení témat z1. ročníku, ICEC byl jedním z nich, obchvat 
Slatiny ne, zmíněna byla křižovatka ve Slatině; zazněla jiná témata, která lze považovat za 
obecně platná
Sova Tomáš -  poděkoval paní Dobiášové jménem komise za práci.

Návrh usnesení:
ZM bere na vědomí formulované problémy vzešlé z veřejného projednání dne 22. 9. 2016, 
které byly ověřeny anketou.

ad 7. OZV č. 4/2016, kterou se stanoví školské obvody mateřských škol zřízených obcí 
Starostka předala slovo panu místostarostovi.
Místostarosta -  OZV je připravena v souvislosti s novelou školského zákona, která stanovila 
povinnost jednotlivým zřizovatelům určit spádové oblasti škol, pokud se u nich nachází více 
než jedna, v našem případě se to týká mateřských škol. OZV stanovuje tyto spádové oblasti 
formou přiřazení jednotlivých ulic ke dvěma stávajícím mateřským školám.

V rozpravě vystoupili:
Horák Pavel -  dotázal se, jak bude postupováno v praxi; znamená to, že se podle ulice 
mohou hlásit pouze na jednu mateřskou školu
Místostarosta -  ne, princip je stejný jako doposud, rodiče mohou přihlásit děti do kterékoli 
školy, v našem případě mateřské školy; pokud bude převis poptávky do příslušné mateřské 
školy, přednostně mají být přijímány děti z příslušného spádového obvodu; v případě volných 
kapacit mohou byt zařazeny děti z jiného obvodu 
Horák Pavel -  v případě převisu to může být limitující 
Místostarosta -  ano, může to být v našem případě nevýhoda.

Návrh usnesení:
ZM schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 4/2016, kterou se stanoví školské obvody 
mateřských škol zřízených obcí.
Hlasování: 20 PRO -  0 PROTI - O S E  ZDRŽELO
PRO hlasovali:
Hermann Pavel, Horák Pavel, Horák Petr, Kadle Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, 
Kopeček Jiří, Kouřil Ivo, Králová Marie, Linhart Pavel, Migdauová Kateřina, Novák Zdeněk, 
Riegerová Gabriela, Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Trněná Michaela, Vávro 
Ivan, Zmeškal Pavel, Zycháček Jan 
Usnesení bylo přijato.

ad 8. Informace o závěrečném účtu Dobrovolný svazek obcí Šlapanicko 
Místostarosta -  ZM je předkládán závěrečný účet a účetní závěrka Dobrovolného svazku 
obcí Šlapanicko za rok 2015. Dobrovolný svazek obcí byl založen v polovině roku 2015,
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následně byl registrován k datu 7. 9. 2015. V období roku 2015 hospodařil s prostředky, které 
byly vloženy formou členských příspěvků od členských obcí, pro rok 2015 to bylo ve výši 2,50 
Kč na obyvatele. V roce 2016 byl schválen valnou hromadou příspěvek ve výši 15 Kč na 
obyvatele. V roce 2015 byly výdaje spojeny jen s provozem dobrovolného svazku, nebyly tam 
žádné aktivity, tzn. byly to náklady osobní, náklady na pořízení účetního programu a drobné 
výdaje.

V rozpravě vystoupili:
Horák Pavel -  dotázal se na aktivity pro příští rok, na priority svazku
Místostarosta -  hlavní prioritou je realizace cyklostezek v okolí Šlapanicka, členský příspěvek 
na příští rok je ve stejné výši jako v letošním roce, tzn. 15 Kč na obyvatele; město Šlapanice 
hradí 110.085 Kč; proběhlo výběrové řízení na projektanty první části sítě cyklostezek, s nimi 
uzavřena smlouva, běží termín pro realizaci prací, projekční práce i výstavba bude opět 
hrazena formou mimořádných členských příspěvků obcí podle kilometráže cyklostezek nebo 
po vzájemné dohodě obcí; valná hromada schválila předfinancování akce formou 
mimořádných členských příspěvků ve výši 40% předpokládaných výdajů rozložených do 5 let 
Horák Pavel -  v minulosti byla dána priorita bezpečnost
Místostarosta -  cyklostezky patří do části bezpečnost, členské obce řešily spolupráci 
s městskou policí, z finančních důvodů z projektu společné městské policie sešlo.

Návrh usnesení:
ZM bere na vědomí informaci o schválení závěrečného účtu a účetní závěrky Dobrovolného 
svazku obcí, IČO 04379322 za rok 2015.

ad 9. Informace o závěrečném účtu Svazku obcí pro vodovody a kanalizace Šlapanicko, 
okres Brno - venkov
Starostka - ZM je předkládán závěrečný účet a účetní závěrka Svazku obcí pro vodovody 
a kanalizace Šlapanicko, jehož jsme členy. SVK v roce 2015 zařadil do užívání vodojem 
Babice nad Svitavou v hodnotě 5,2 mil. Kč, dokončil stavbu posílení skupinového vodovodu -  
první etapa ve výši 82 mil. Kč. Od obce Tvarožná, Babice nad Svitavou, Mokrá -  Horákov 
a pana Štěpánka převzal do majetku inženýrské sítě ve výši 9,5 mil. Kč. Činnost svazku je 
financována částečně z členských příspěvků obcí ve výši 2.588.420 Kč. Významným 
příspěvkem jsou investiční příspěvky od obcí na splátky úvěru I. a II. etapy budování 
kanalizace ve výši 31.966.455 Kč. SVK mimo jiné poskytl půjčku obci Tvarožná ve výši 
1.300.000 Kč. Hlavní činnost SVK spočívá v přípravě dalších etap posílení skupinového 
vodovodu, které zajistí rozvod vody do obcí nad námi a za dálnicí (Ponětovice, Jiříkovice, 
Kobylnice, Prače, Blažovice), voda z brněnského vodovodu není dostačující a omezuje rozvoj 
těchto obcí.

Návrh usnesení:
ZM bere na vědomí informaci o schválení Závěrečného účtu a účetní závěrky Svazku obcí 
pro vodovody a kanalizace Šlapanicko, okres Brno-venkov, IČO 49458833 za rok 2015.

V 17:28 se dostavila na veřejné zasedání paní Jiřina Burianová. 
Přítomno je 21 členů zastupitelstva.

ad 10. Rozpočtový výhled 2017 - 2021
Starostka -  upozornila, že v podkladu chybně uvedeny roky, jedná se roky 2017 -  2021. ZM 
je v souladu s ustanovením § 3 zákona č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územních 
rozpočtů předkládán návrh rozpočtového výhledu města Šlapanice na období let 2017 - 2021.
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Rozpočtový výhled byl doporučen Finančním výborem dne 7. 11. 2016 a RM dne 15. 11. 
2016. Ke komentáři předala slovo vedoucí finančního odboru paní Ing. Havlíčkové.

Havlíčková Anna -  rozpočtový výhled na roky 2017 -  2021 vychází ze skutečného vývoje 
výdajů a příjmů v předchozích letech a z očekávané skutečnosti roku 2016. Očekávaná 
skutečnost roku 2016 se odvíjela od momentálně upraveného rozpočtu a skutečnosti plnění 
rozpočtu k 30. 9. 2016. Rozpočtový výhled je pomocným nástrojem územně samosprávného 
celku, který slouží pro střednědobé plánování rozvoje města. Sestavuje se na základě 
uzavřených smluvních vztahů a přijatých závazků z pravidla na období 2 - 5  let. Město 
Šlapanice sestavuje rozpočtový výhled na 5 let. Do rozpočtového výhledu se také promítá 
dlouhodobý závazek ze splátek úvěru ve výši 10 mil. Kč ročně.

Starostka -  seznámila přítomné s plánovanými Investicemi v roce 2017:
• největší částka investic je plánována do komunikací, silnic, např. parkování na 

ulici Nádražní ve výši 11 mil. Kč; celkově 25 mil. Kč na silnice
• rekonstrukce osvětlení ZŠ Šlapanice, přebudovávají se jednotlivá patra 

- 2 mil. Kč
• cyklostezka Brno - 1.688.000 Kč je podíl do Dobrovolného svazku obcí 

Šlapanicko na zpracování projektové dokumentace
• parkování, chodníky -  téměř 10 mil. Kč
• případná koupě areálu ICEC - 23 mil. Kč
• koupě stacionárních radarů
• nákup rotomatů
• digitalizace povodňových plánů a systém ochrany -  4.600.000 Kč, včetně

opravy varovného systému -  městského rozhlasu -  obměněn za bezdrátový
• úprava parku Riegrova -  2,5 mil. Kč
• pravidelná splátka na rekonstrukci ulice Kosmákova
• cyklotrasa Bedřichovice.

V rozpravě vystoupili:
Horák Pavel -  požádal o upřesnění informace u kapitálových výdajů - zda končí naše platební 
povinnost vůči Svazku
Starostka -  odpověděla, že letos povinnost skončila částkou 3,5 mil. Kč, splatili jsme svoje 
dlouhodobé závazky vycházející z první etapy rekonstrukce komunikací ve městě, které se 
prováděly pod Svazkem; kromě pravidelného členského příspěvek ve výši cca 800 tis. Kč, 
máme závazek splácet rekonstrukci ulice Kosmákova, Svazek převzal Investorství akce, 
splátky jsou rozloženy do 5 let po splátkách 1.072.000 Kč ročně
Horák Pavel -  parkování na ulici Nádražní ve výši 11 mil. Kč -  krajská komunikace, dotázal 
se, zda se bude JMK podílet, považuje za nekorektní, aby na sebe město převzalo celý 
závazek
Starostka -  obává se, že kvůli vybudování parkovacích míst u JMK neuspějeme; proběhl 
výběr projektantů, jakmile bude první studie, kromě projednání s občany proběhne jednání i se 
SÚS JMK, případně se samosprávou JMK
Horák Pavel -  bude se jednat i o úpravu povrchu -  o tom by se mělo také jednat 
Starostka -  bude s krajem projednáno
Horák Pavel -  sanace ICEC, příprava - 23 mil. Kč na příští rok, ve výhledu 2018 3 mil. Kč -  
předpokládá, že se jedná o prostředky ke koupi, očekává i předběžná, orientační čísla 
Starostka -  je to výhled, nechtěli jsme čísla odhadovat, máme k dispozici projektovou 
dokumentaci, jednat se bude o tom, zda stát navýší nebo nenavýší garanci, z areálu jsou 
očekávány i nějaké výnosy, nějaká čísla sdělila na pracovním jednání, jak budou reálně 
vypadat, nevíme
Horák Pavel -  rekonstrukce objektu na ulici Čechova - projekt v roce 2018 - ukončeny 
smlouvy stávajícím nájemcům, uzavřeny nové nájemní smlouvy, proč se s projektem otálí do 
roku 2018, znamená to realizaci v roce 2019 ne-li 2020
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Starostka -  částka by mohla být posunuta do příštího roku, máme rezervu na projektové 
dokumentace, s rekonstrukcí či projektovou dokumentací počítáme
Horák Pavel -  dále se dotázal, zda jsou nové nájemní smlouvy uzavřeny na dobu určitou 
nebo neurčitou
Starostka -  na dobu určitou -  na 2 roky
Horák Pavel -  v sekci dlouhodobých závazků -  svoz odpadu -  uvedeny chybné názvy 
společností, opravit
Zycháček Jan -  dle jeho názoru v přehledu chybí generální oprava Nádražní 7
Starostka -  do rozpočtu zahrnuta oprava střechy, případně fasády; dojde k diskuzi, jak naložit
s domy v majetku města
Zycháček Jan -  Školička Sokolík -  dotázal se, zda jsou pravdivé fámy, že je ve školičce 
mokro, zatuchlo; budeme zde něco opravovat
Starostka -  komunikujeme s rodiči, nikdo takovou připomínku nevznesl, město tyto prostory 
spravilo
Lepit Jaroslav -  potvrdil, že si nikdo nestěžoval.

Návrh usnesení
ZM schvaluje Rozpočtový výhled na období let 2017 -  2021.
Hlasování: 14 PRO -  0 PROTI - 7  SE ZDRŽELO
PRO hlasovali:
Burianová Jiřina, Hermann Pavel, Kadle Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, Kopeček Jiří, 
Kouřil Ivo, Linhart Pavel, Migdauová Kateřina, Riegerová Gabriela, Růžička Radek, Staněk 
Miroslav, Trněná Michaela, Zmeškal Pavel,
ZDRŽELO SE hlasovali: Horák Pavel, Horák Petr, Králová Marie, Novák Zdeněk, Sova 
Tomáš, Vávro Ivan, Zycháček Jan 
Usnesení bylo přijato.

ad 11. Návrh rozpočtu města Šlapanice na rok 2017
Starostka - v souladu s nařízením starostky města ze dne 13. 9. 2016 je RM předkládán 
návrh rozpočtu na rok 2017 zpracovaný finančním odborem podle návrhů jednotlivých 
příkazců operací. Návrh rozpočtu doporučily ZM jak Finanční výbor dne 7. 11. 2016, tak i RM 
dne 15. 11. 2016. V souladu s ustanovením § 11 odst. 3 zákona č. 250/2000 Sb., byl návrh 
rozpočtu dne 16. 11. 2016 zveřejněn na úřední desce i v elektronické podobě umožňující 
dálkový přístup včetně informace, že připomínky mohou občané uplatnit písemně do 5. 12. 
2016 nebo ústně dnes při projednávání rozpočtu.

Starostka upozornila zastupitele, že při přípravě podkladů dospěli k závěru, že zveřejněný 
návrh není jednoznačný, proto připravili podklady, kde jednotlivé části usnesení očíslovali a 
označili, aby usnesení bylo průkazné a jasné.
Předala slovo paní Ing. Havlíčkové

Havlíčková Anna -  návrh rozpočtu města Šlapanice na rok 2017 je sestaven jako schodkový 
s celkovým schodkem 60,5 mil. Kč. Celkové příjmy jsou ve výši 196.835.400 Kč, z čehož 
téměř 116 mil. Kč tvoří daňové příjmy, 33.584.000 Kč nedaňové příjmy. Kapitálové příjmy jsou 
ve výši 604.000 Kč a transfery a dotace ve výši 46,8 mil. Kč. Mezi transfery a dotace byl 
započítán souhrnný finanční vztah a dotace na Školičku Sokolík, což jsou dotace, které máme 
jisté a máme již podepsané smlouvy. Rozpočtové výdaje jsou v celkové výši 257.427.400 Kč, 
z čehož běžné výdaje tvoří 163.845.400 Kč a kapitálové výdaje 93.582.000 Kč.

Schodek rozpočtu není tvořen běžnými výdaji, ale kapitálovými a celý je pokryt přebytkem 
z předchozích let.

Starostka -  upozornila na nejdůležitější připravované investiční akce:
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• místní komunikace Zemědělská
• rekonstrukce ulice Jungmannova
• úpravy ulice Nádražní
• rekonstrukce ulice Švehlova (od ulice Čechova po přejezd)
• rekonstrukce ulice Lípová
• parkování na ulicích Tyršova, Husova, Hybešova
• cyklostezka Bedřichovice a příprava cyklostezky na Brno
• ICEC -  nákup 6 hektarového areálu v centru města
• úpravy městského parku Riegrova
• úprava okolí ZŠ
• rekonstrukce elektroinstalace a osvětlení ZŠ 1. a 2. NP
• výsadba ochranné zeleně podél letiště
• revitalizace Ponětovického rybníku
• vycházkové trasy v okolí města
• stacionární radary
• výměna městského rozhlasu za bezdrátový
• rotomaty pro úřad

V rozpravě vystoupili:
Vávro Ivan -  poděkoval za dokončení vyjednávání ohledně cyklostezky, dotázal se, zda je již 
vypracován projekt
Starostka -  projekt je připravený, projde revizemi, bude zahájeno výběrové řízení na 
dodavatele
Vávro Ivan -  začne město poté projednávat s vlastníky pozemků druhou etapu od Černého 
splavu po Šlapanice
Starostka -  z důvodu nečinnosti města došlo k posunutí plotů vlastníky až na samou hranici; 
předběžně domluveno s projektantem, který zpracovává dotační tituly na cyklostezky 
z brněnské metropolitní oblasti; zahrnutí úpravy pěšiny tak, aby nebyla rozbahněná, je to 
otázkou dalšího projednávání
Sova Tomáš -  dotázal se, zda město zvažuje rozšíření městského rozhlasu i na nové ulice 
Hrabalova, Hrubínova, na ulici Seifertova také není
Místostarosta -  výměna rozhlasu je součástí žádosti o dotaci na protipovodňová opatření
a výstražné varovné systémy, jednou z podmínek realizace je studie, která určuje pokrytí
všech ploch, které má město Šlapanice a Bedřichovice ve své správě, kde by výstražné
hlášení mělo být dostupné, tudíž dojde k pokrytí všech ploch i těch nových
Horák Pavel -  požádal o vysvětlení k výdajům z § 3121 -  gymnázium -  podporovali jsme
dotací
Havlíčková Anna -  dotace nejsou rozděleny podle §, dotace na jednom §, bude řešeno 
rozpočtovým opatřením
Horák Pavel -  § 3319 ostatní záležitosti kultury, výdaj 104.200 Kč, jsou výdaje nižší nebo 
promítnuty v jiném §
Havlíčková Anna -  přesunuto na § 3399 -  zde je většina akcí, dle účtování města je 
plánován rozpočet na příští rok
Kouřil Ivo -  § 6171 činnost místní správy, nárůst o 2 mil. Kč - z jakého důvodu; poprvé 
schodkový rozpočet, vždy skoro vyrovnaný nebo ne v takové výši
Starostka -  město si nebere žádný úvěr, využíváme prostředky z předchozích let, prostředky 
investujeme zpět do majetku města
Havlíčková Anna - § 6171 celkově klesl, jedná se o nárůst běžných výdajů 
Tajemník -  § 6171 -  důvody navýšení -  pořízení rotomatů, radarů, skenovací linka do 
Šlapanic, navýšení tarifních tříd, platový automat zvedá pravidelně mzdy o 1/3, úklid na 
Opuštěné -  2 úvazky, obsazení dlouho neobsazených míst (OV a OIT), dojde k obsazení 
pracovníka na pohledávkách a možná pracovníka na OISM, nákup nových Microsoft office za 
1 mil. Kč.
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Návrh usnesení:
ZM schvaluje:

1. Rozpočet města Šlapanice na rok 2017 ve výši:
• Příjmy celkem 196.835.400 Kč
• Výdaje celkem 257.427.400 Kč
• Financování celkem 60.592.000 Kč

2. Závazné ukazatele rozpočtu:
A. Neinvestiční příspěvky MŠ Zahrádka (IČO: 75023954) 1.800.000 Kč, z toho 

na odpisy 403.600 Kč
B. Neinvestiční příspěvky MŠ Hvězdička (IČO: 75023946) 765.400 Kč, z toho na 

odpisy 87.400 Kč
C. Neinvestiční příspěvky Základní škole (IČO: 75023920) 11.638.000 Kč, z toho 

účelově vázáno na odpisy ZŠ 2.228.300 Kč a na pokrytí ztráty provozu 
bazénu v pavilonu „B" 1.617.000 Kč včetně odpisů 551.700 Kč.

D. Odvod odpisů zřízených příspěvkových organizací do rozpočtu města: 
MŠ Zahrádka (IČO: 75023954) 403.600 Kč, MŠ Hvězdička (IČO: 75023946) 
87.400 Kč a ZŠ Šlapanice (IČO: 75023920) 1.780.000 Kč.

E. Neinvestiční transfery spolkům, obecně prospěšným společnostem, 
nepodnikajícím fyzickým osobám a občanům v celkové výši 1.100.000 Kč

F. Celkové výdaje na Bezpečnost a veřejný pořádek (městskou policii) 
2.629.600 Kč

G. Celkové výdaje na Požární ochranu (dobrovolná část) 462.600 Kč
H. Celkové výdaje na činnost Městské knihovny Šlapanice 1.707.000 Kč.
I. Příděl do sociálního fondu města ve výši 1.200.000 Kč.

3. Kompetence Radě města Šlapanice k provádění rozpočtových opatření v průběhu 
roku 2017 v následujícím rozsahu:

a) v případech rozpočtového zapojení účelově přidělených finančních prostředků 
z jiných rozpočtů bez omezení částky

b) v případě rozpočtového zapojení přijatých finančních darů bez omezení
c) v případech, kdy uskutečnění výdaje vyžaduje nutný výdaj na zajištění chodu 

města, odstranění havárií, následků živelních událostí, ve stavu nouze nebo 
při nutnosti odvrácení možných škod města, organizační složky města nebo 
příspěvkové organizace napojené na rozpočet města, když včasné provedení 
úhrady je vázáno penalizací a dopady penalizace mohou výrazně překročit 
rizika z neoprávněné úhrady - bez omezení částky.

d) v ostatních případech, kdy se mění pouze rozpočet příjmů resp. výdajů 
v jednotlivých paragrafech bez dopadu na celkovou výši příjmů resp. výdajů 
schváleného rozpočtu města bez omezení částky.

Zastupitelstvu bude podána informace o každém rozpočtovém opatření provedeném 
v kompetenci Rady na nejbližším zasedání Zastupitelstva konaném po schválení 
rozpočtového opatření Radou, včetně stručného odůvodnění.
Hlasování: 13 PRO -  0 PROTI -  8 SE ZDRŽELO 
PRO hlasovali:
Burianová Jiřina, Hermann Pavel, Kadle Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, Kopeček Jiří, 
Linhart Pavel, Migdauová Kateřina, Riegerová Gabriela, Růžička Radek, Staněk Miroslav, 
Tměná Michaela, Zmeškal Pavel
ZDRŽELO SE hlasovali: Horák Pavel, Horák Petr, Kouřil Ivo, Králová Marie, Novák Zdeněk, 
Sova Tomáš, Vávro Ivan, Zycháček Jan 
Usnesení bylo přijato.

ad 12. Změna rozpočtu sociálního fondu na rok 2016 
Starostka -  předala slovo Ing. Havlíčkové.
Havlíčková Anna -  ZM je předložena ke schválení změna rozpočtu sociálního fondu na rok 
2016. Změna vychází se ze směrnice Tvorba čerpání sociálního fondu, která je schválena
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zastupitelstvem. Změnou je upravováno čerpání odměn při jubileu ze sociálního fondu. 
Celkový příděl do sociálního fondu se nemění.

Návrh usnesení:
ZM schvaluje rozpočet sociálního fondu na rok 2016 s celkovou částkou disponibilních zdrojů 
1.420.302 Kč, předpokládanou výší čerpání fondu 1.287.500 Kč a očekávaným zůstatkem 
k 31. 12. 2016 ve výši 132.802 Kč.
Hlasování: 21 PRO -  0 PROTI - O S E  ZDRŽELO 
PRO hlasovali:
Burianová Jiřina, Hermann Pavel, Horák Pavel, Horák Petr Kadle Zdeněk, Karásek Aleš, 
Klaška Michal, Kopeček Jiří, Kouřil Ivo, Králová Marie, Linhart Pavel, Migdauová Kateřina, 
Novák Zdeněk, Riegerová Gabriela, Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Trněná 
Michaela, Vávro Ivan, Zmeškal Pavel, Zycháček Jan 
Usnesení bylo přijato.

ad. 13 Rozpočtové opatření č. 18/2016 
Starostka - předala slovo Ing. Havlíčkové.
Havlíčková Anna -  převážná část rozpočtového opatření vychází ze změn odpisových plánů 
našich příspěvkových organizací. Všechny tři příspěvkové organizace (ZŠ a obě MŠ) 
zařazovaly v průběhu podzimu majetek z investic, které provedly v roce 2016 a na základě 
toho upravovaly svoje odpisové plány. Z toho důvodu je jim měněn neinvestiční příspěvek 
a následně odvody odpisů zpět do našeho rozpočtu. Dále je v rozpočtu zvýšení příjmů 
z důvodu pokut v dopravě ve výši 3 mil. Kč. Rozpočtové opatření obsahuje i změnu závazných 
ukazatelů pro příspěvkové organizace, které vychází ze změn odpisových plánů a úprav 
neinvestičních příspěvků.

V rozpravě vystoupili:
Sova Tomáš -  dotaz k § 3115 Ostatní záležitosti předškolního vzdělávání - zvýšení 
prostředků o 200 tis. Kč na mzdy a drobný majetek Školička Sokolík, znamená to, že dostaly 
zaměstnankyně přidáno
Havlíčková Anna -  upozornila, že se dotaz vztahuje k následujícímu bodu č. 14 
Sova Tomáš - nepožadoval odpověď ihned.

Návrh usnesení:
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 18/2016 se zvýšením celkových příjmů a výdajů ve 
shodné výši o 3.000.000 Kč 
ZM schvaluje změnu závazných ukazatelů:
ZU č. 1 - Neinvestiční příspěvky MŠ Zahrádka 2.073.100 Kč, z toho na odpisy 406.200 Kč 
ZU č. 2 - Neinvestiční příspěvky MŠ Hvězdička 1.121,000 Kč, z toho na odpisy 286.100 Kč 
ZU č. 3 - Neinvestiční příspěvky ZŠ Šlapanice 10.630.400 Kč, z toho účelově vázáno na 
odpisy ZŠ 2.183.200 Kč a na pokrytí ztráty provozu bazénu v pavilony „B“ 1.796.900 Kč 
včetně odpisů 551.700 Kč
ZU č. 4 - Odvod odpisů zřízených příspěvkových organizací do rozpočtu města: MŠ Zahrádka 
406.200 Kč, MŠ Hvězdička 186.100 Kč a ZŠ Šlapanice ve výši 1.734.900 Kč.
Hlasování: 21 PRO -  0 PROTI - O S E  ZDRŽELO 
PRO hlasovali:
Burianová Jiřina, Hermann Pavel, Horák Pavel, Horák Petr, Kadle Zdeněk, Karásek Aleš, 
Klaška Michal, Kopeček Jiří, Kouřil Ivo, Králová Marie, Linhart Pavel, Migdauová Kateřina, 
Novák Zdeněk, Riegerová Gabriela, Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Trněná 
Michaela, Vávro Ivan, Zmeškal Pavel, Zycháček Jan 
Usnesení bylo přijato.
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ad. 14. Informace o rozpočtových opatřeních 
Starostka - předala slovo Ing. Havlíčkové.
Havlíčková Anna -  ZM je předkládána informace o rozpočtovém opatření č. 16/2016 se 
zvýšením celkových příjmů a výdajů o 2.156.500 Kč.
Vrátila se k dotazu, který vznesl pan Sova v předcházejícím bodě. Navýšení o 200 tis. Kč na 
mzdy a drobný majetek Školička Sokolík -  třem zaměstnankyním nebylo přidáno, na začátku 
byly rozpočtovány investiční výdaje a výdaje související s vybavením a v základní míře výdaje 
na mzdy. Výdaje na mzdy jsou nyní upravovány podle smluv 
Sova Tomáš -  došlo ke změně pracovního poměru
Místostarosta -  došlo ke změně u jedné zaměstnankyně, výše úvazku by měla být stejná.

Návrh usnesení:
ZM bere na vědomí bez hlasování informaci o provedeném rozpočtovém opatření 
č. 16/2016.

ad. 15 Informace ST. MST, TAJ 
Starostka

ukončena koaliční spolupráce Čistých Šlapanic, Nezávislých 2014 a Změny pro 
Šlapanice s ODS k 31. 12. 2016, koalice bude dále pokračovat ve spolupráci 
Čistých Šlapanic, Nezávislých 2014 a Změnou pro Šlapanice; poděkovala panu 
Kadlcovi za odvedenou práci v radě města

- BD Švehlova -  10/2016 byl RM předložen znalecký posudek nájemníků, lišil se
0 cca 3 mil Kč od znaleckého posudku města; město nechalo zpracovat revizní 
posudek, který vycházel zobou posudků, a dospěl k celkové hodnotě 18,5 mil 
Kč, revizní znalecký posudek zaslán právnímu zástupci nájemníků, jednání 
budou probíhat na základě tohoto posudku, RM stanoven termín k dosažení 
dohody 31. 1. 2017
připravovány dvě územní studie -  1. lokalita Slatina, 2. nábřeží Říčky

- územní plán -  zpracovateli předány připomínky k návrhu, současně předány 
schválené ZÚR JMK, v 1/2017 budou pokračovat jednání k ÚP

- rekonstrukce ulice Kosmákova -  náklady 12 mil. Kč, došlo k rekonstrukci 
dešťové kanalizace, chodníků a povrchu vozovky, vytvořeno 50 parkovacích 
míst

- lokalita Jiráskova -  téměř dokončena úprava lokality, náklady 5,4 mil. Kč, vznikly 
3 menší hřiště, 1 multifunkční hřiště, u kterého zatím není dokončen finální 
povrch, proběhla výsadba stromů a keřů, doplněny lavičky, chodníčky a stezky

- Školička Sokolík -  navýšen počet míst předškolních zařízení o 12, náklady 
2,370 mil. Kč, dotace z EU ve výši 2,850 mil. Kč, dotace pokryje provoz na 2 
roky, bude podána žádost na pokračování dotace po uplynutí 2 let; poděkovala 
TJ Sokol Šlapanice za spolupráci

- jídelna ZŠ Šlapanice -  náklady 7 mil. Kč, dotace ve výši 1,8 mil. Kč -  navýšení 
kapacity jídelny společně s výdejem jídel a repasován výtah
rekonstrukce elektroinstalace osvětlení ZŠ Šlapanice -  náklady 2 mil. Kč, 
rekonstrukce 4. NP, v roce 2017 se bude pokračovat 1. a 2. NP

- optimalizace veřejného osvětlení -  náklady 2,162 mil. Kč, dotace ve výši 1,5 mil. 
Kč, úspora energií

- klimatizace na Opuštěné -  náklady 6 mil. Kč, zlepšení prostředí pro klienty
1 úředníky v letních měsících

- teplovod do ZŠ -  projekt společnosti Bonagro, dodávka tepla pro ZŠ a DPS, 
problémy u bazénu budou dořešeny, očekávaná úspora až 60% na energiích

- v roce 2016 město celkem proinvestovalo téměř 37 mil. Kč 
poděkovala všem, kteří se na projektech podíleli
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Místosta rosta
- optimalizace veřejné osvětlení -  30. 11. 2016 podepsána smlouva se 

zhotovitelem, proběhne realizace, přínosem je úspora energie a celková 
stabilizace soustavy VO

- Dobrovolný svazek obcí -  projekční práce včetně vyjádření dotčených orgánu 
budou hotové do jara 2017, DSO podle výzvy podá žádost o dotaci na 
cyklostezky

- BD Na Zahrádkách -  proběhla výměna kotlů
- předal slovo panu Paláskovi ke shrnutí činnosti společnosti Sateso v letošním 

roce
Palásek Milan

Sateso má 18 kmenových zaměstnanců a 1 brigádníka
- 1 -  10/2016 obrat 8,9 mil. Kč, provoz skládky ve ztrátě 0,4 mil Kč, na účtech 

společnosti je k dispozicí hotovost 7 mil. Kč, městu odvedeno 3,6 mil. Kč z 
uloženého odpadu na skládce
investováno do stavu komunální techniky

- investováno do ČOV -  úprava a výměna nefunkční technologie, vynaloženy 
náklady na odborné posudky a analýzy

- umístěn nový kontejner na sběr malých elektrospotřebičů (umístěn za Lípou) 
realizovali investice města v rámci veřejného osvětlení (výměny a opravy)

- provedli pro město práce nad rámec smlouvy (rekonstrukce chodníků, 
vybudování parkovacího místa u DPS, zemní práce pro dětské hřiště v areálu 
ZŠ, den otevřených dveří na SSO pro děti ZŠ, 2 dny tříděného odpadu v ZŠ)

- vynaložilo náklady na servis techniky
- zprovoznilo ČOV a likvidaci průsakové skládkové vody 

Tajemník
informoval o změnách v pracovním řádu

- o změnách ve spisové službě -  na jednom odboru nedocházelo k archivování, 
na základě této informace proběhla analýza spisové služby, dále došlo k 
proškolení zaměstnanců v ukončování spisů v elektronické podobě -  vše 
narovnáno
smlouvy evidovány pouze v IS Radnice Věra -  modul umožňuje jednoduché 
odeslání smluv ke zveřejnění do registru smluv 
měření rychlosti:

• bude pořízen 1 stacionární radar, 2 sloupy, SW pro zpracování agendy
• úsekové měření na D1 -  od 6/2016 do 11/2016 zasláno 6 681 výzev, ze 

všech výzev uhrazeno do 30. 11. 2016 4.252.000 Kč, celkový počet 
přestupků 57 095

- elektronické zpracování podkladových materiálu do RM a zadávání úkolů -  
modul E-JEDNÁNÍ a E-ÚKOLY, od 1/2017 takto budou zpracovány i materiály 
pro ZM;

- zaveden rozpočtový portál města -  možnost sledovat plnění rozpočtu, 
aktualizován 1xza měsíc k 16. dni

- žloutenka -  byla přijata opatření, informovali jsme občany, RM schválila úhradu 
nákladů na očkování pro zaměstnance, zájem projevilo celkem 60 zaměstnanců

- výzva 33 -  požádali jsme o dotaci -  zvýšení kvalifikace zaměstnanců MěŮ 
Šlapanice, celkové výdaje 1.943.925 Kč, spoluúčast města ve výši 5%

- výzva 28 -  specifické informační a komunikační systémy a infrastruktura II -  
pořízení lepšího HW a SW, předpokládané náklady 10 mil. Kč, spoluúčast města 
ve výši 10%
realizace veřejné Wi-Fi sítě -  do konce prosince bude nainstalováno v 
budovách Měl), v příštím roce realizace ve zdravotním středisku a městském 
parku

- představil nového vedoucího OISM Mgr. Vlastimila Dvořáka

11



Novák Zdeněk
- dotázal se, kolik % z vybraných pokut za měření rychlosti zůstává v rozpočtu 

města a jak proces funguje
Tajemník

- odpověděl, že vše zůstává v rozpočtu města 
Starostka

- doplnila, že cca 30% přestupků tvoří cizinci, jedná se patrně o nedobytné 
pohledávky

Tajemník
- vysvětlil, že na Měl) řeší tuto problematiku OD a OF, rozesílá se přes 180 výzev 

denně, ve správním řízení se proces u cizinců prodlužuje
upozornil, že se jedná o hrubé odhady 

Hýbela Rudolf
- dotázal se, proč není veřejná Wi-Fi plánována i pro Bedřichovice 

Starostka
požadavek nezazněl, v Bedřichovicích nemá město budovu stejného využití

Kouřil Ivo
- město má 11 mil. pohledávek, kolik % z částky pochází z úsekového měření
- upozornil na dlouhý proces vymáhání 

Tajemník
- nejsme schopni odpovědět; pokud někdo nezareaguje na výzvu, probíhá správní 

řízení; ta jsou teprve v běhu
Starostka

11. mil. Kč tvoří dlouhodobé pohledávky, z toho cca 6 mil. Kč se týká dopravy, 
bude nastaven nový systém vymáhání pohledávek, aktuálně nejsou žádné, 
doba vymáhání bude zkrácena

Kouřil Ivo
dotázal se, který odbor nearchivoval

Tajemník
nearchivovala kancelář starostky, jedná se o problém z minulosti

Starostka vyhlásila v souladu s jednacím řádem v 19:00 10ti minutovou přestávku.
V 19:10 pokračovalo zasedání zastupitelstva města bodem č. 15 Informace ST, MST, TAJ.

Kouřil Ivo
- dotázal se na vzdělání pana Mgr. Dvořáka 

Dvořák Vlastimil
má pedagogické vzdělání, v minulosti sloužil u PČR, po skončení služebního 
poměru pracoval na úseku správy majetku 

Králová Marie
- očkování proti žloutence -  dotázala se, zda město čerpalo z příspěvku, které 

nabízí zdravotní pojišťovny
Tajemník

provedli jsme průzkum, tuto informaci jsme neměli

Ing. Zdeněk Kadle a Ing. Pavel Hermann odešli ze zasedání zastupitelstva města. 
Přítomno 19 členů zastupitelstva města.

ad 16. Informace z výborů zastupitelstva 
Novák Zdeněk, předseda kontrolního výboru

- KV prověří, zda zápis ze ZM odpovídá záznamu, porovnají několik zápisů i zpětně
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- KV požaduje, aby ZM pověřilo RM zjistit od společnosti Tondach, jaké jsou do 
budoucna vize o využití hliniště

- KV požaduje dokumentaci o cihelně - nachází se v archivu města 
Starostka

- osloví Tondach ohledně hliniště
- dokumentace bude patrně vedena na KÚ JMK, který vydává integrované povolení
- navrhla nejprve společně dořešit, kde a jakou dokumentaci získat 

Novák Zdeněk
- poděkoval panu Paláskovi za zprávu, ovšem nejednalo se o informace, které KV 

požadoval od listopadu loňského roku
KV požadoval zprávu o skládce

Starostka
- požádala, aby KV naformuloval, co přesně ve zprávě chybělo
- odpověď odešleme písemně do 30 dnů

Staněk Miroslav, předseda finančního výboru
- FV se zabýval: rozpočtovým výhledem města na roky 2017 -  2021, rozpočtem 

města na rok 2017, stavem pohledávek -  FV byla předložena analýza procesu 
pohledávek města Šlapanice, včetně návrhu optimalizačních opatření.
FV navrhl dvě usnesení:

Návrh usnesení:
ZM ukládá tajemníkovi městského úřadu upravit směrnici vymáhání pohledávek 
v návaznosti na provedenou analýzu procesu správy pohledávek města šlapanice.
ZM ukládá finančnímu výboru provést ke konci roku 2017 kontrolu stavu pohledávek 
v návaznosti na optimalizační opatření.
Hlasování: 19 PRO -  0 PROTI - O S E  ZDRŽELO 
PRO hlasovali:
Burianová Jiřina, Florák Pavel, Florák Petr, Karásek Aleš, Klaška Michal, Kopeček Jiří, Kouřil 
Ivo, Králová Marie, Linhart Pavel, Migdauová Kateřina, Novák Zdeněk, Riegerová Gabriela, 
Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Tměná Michaela, Vávro Ivan, Zmeškal 
Pavel, Zycháček Jan 
Usnesení bylo přijato.

Flvbela Rudolf, předseda Osadního výboru Bedřichovice
OV zamítl požadavek na vydržení pozemku v k. ú. Bedřichovice

- schválil program Vánoce 2016
- odsouhlasil osazením sochy Napoleona na kruhovém objezdu Podolí - 

Bedřichovice
- požaduje, aby před zahájením projektové dokumentace na úpravu ulice Lípová 

proběhlo konkrétní zadání projektantovi na základě informací od OV
- nájemce místní hospůdky ukončil smlouvu k 31. 1. 2017 a osadní výbor navrhuje 

nabídnout prostory k pronájmu
- zúčastnil se schůze MS JSDH -  zazněl požadavek na příspěvek na zakoupení 

výzbroje, není dáno do rozpočtu na rok 2017, došlo k rozšíření počtu hasičů, 
výstroj je povinná, jedná se o částku 80 tis. Kč

- změna způsobu odměňování členů osadního výboru
- požadavek na rok 2017 zrekonstruovat i ulici Studýnky a ulici Krátkou
- oprava chodníku - obrubníky nebyly vyměněny, v příštím roce prosí dokončit
- požaduje přidělení finančních prostředků pro krytí základních potřeb obce, které 

budou vyčleňovány každoročně
požadují podklady s plány města na ulici Lípová
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Starostka
- připomínky k ulici Lípová prosí dodat do prvního lednového týdne
- zadávací dokumentace zveřejněny, případně vznést dotaz na Ing. Leplta 

Místostarosta
doplnil, že nebylo ukončeno VŘ, po podpisu smlouvy bude jasné, který projektant 

se bude této ulici věnovat

ad 17. Diskuse členů ZM
Kopeček Jiří

- vrátil se k dotazu Ing. Kouřila k nákupu orné půdy - nákup orné půdy by měl být 
pro město prioritou -  nejen kvůli zeleni, ale i kvůli cyklotrasám, je třeba se 
vypořádat s vlastníky

Králová Marie
- obyvatelé ulice Kosmákova si stěžují na výsledek rekonstrukce ulice -  pruh bahna 

mezi silnicí a chodníkem, místy znemožněno otevření dveří od vozu
Starostka

- na ulici Kosmákova chybí výsadba, projekt byl doplněn, dodělány chodníčky, 
parkovací stání není před každým domem, prosí sdělit konkrétní problémy

Vávro Ivan
- vyslovil nesouhlas s osazením sochy Napoleona -  je to necitlivé vůči našim 

předkům, vedení města se mělo proti osazení sochy ohradit
Kouřil Ivo

na webových stránkách ODS zveřejněn článek týkající se rozpadu koalice, který 
ocitoval; dozvíme se pravdu skutečného rozkolu ODS s koalicí

Starostka
- bez přítomnosti Ing. Kadlce a zástupců ODS se nechce vyjadřovat, ODS měla 

svého člena v radě města, mohl vznášet návrhy, dotazy, vyžadovat si podklady
Kouřil Ivo

- zastupitelé obdrželi dopis od právního zástupce pana Dědka a pana Žáka týkající 
se darování pozemků na obchvat Slatiny

- ZM nebylo informováno o tomto daru
- darující zpochybnili postup města, že nemá zájem o obchvat Slatiny 

dotázal se, proč nebyli zastupitelé o tomto informováni
Starostka

- 9/2016 proběhla schůzka za účasti ST Slatiny, ST Šlapanic, zástupců OD KÚ 
JMK a zástupců vlastníků

- na jednání bylo se zástupci vlastníků dohodnuto , že doloží oprávnění jednat za 
vlastníky a konkrétní podobu jejich návrhu, to dorazilo v pátek nebo v pondělí 
tento týden

- RM informována byla, ST čekala na toto písemné oprávnění, než bude ZM 
informovat

Kouřil Ivo
- dotázal se na posun v záležitosti převodu areálu ICEC

Starostka
- nové informace nejsou, probíhají diskuze o kupní smlouvě, v polovině roku 2017 

dospějeme k nějakému závěru, ZM bude samozřejmě předloženo
Kouřil Ivo

- očekával na vernisáži ideových návrhů městského parku účast alespoň koaličních 
zastupitelů

- konání ZM v zasedací místnosti nepovažuje za vhodné, požaduje návrat do 
kinosálu ZŠ
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Starostka
- zasedací místnost byla zvolena z důvodu zajistit zastupitelům větší pohodlí, 

můžeme to ještě prodiskutovat, na úřadě k dispozici Wi-Fi síť, rozšíření E -  
jednání

Horák Pavel
- ICEC -  ZM nemůže být v dalších otázkách opomenuto, na pracovních poradách 

domluveno, že bude ZM informováno o ceně, areál zadarmo drahý, nikdo neví, 
kolik bude stát následná sanace, město převezme závazky, nejedná s péčí 
řádného hospodáře

- nejen ZM, ale i občané by neměli být opomenuti -  v programovém prohlášení RM 
uvedeno referendum k zásadním otázkám týkajících se vývoje města

- finanční zatížení města na mnoho let
Starostka

- čísla zazněla a jsou jasná, čísla známa z předchozího volebního období, 
k dispozici je analýza rizik, projektová dokumentace na vyčištění areálu, 
odhadované náklady 120 mil. Kč bez DPH, odborníci se domnívají, že je částka 
nadsazena vzhledem k metodám čistění

- celkově odhadované náklady cca 150 mil. Kč
- vyřešeno bude 6 hektarů území uvnitř města a nebezpečí pro občany
- nepřebíráme zodpovědnost za soukromého investora, ale za stát

před dvěma nebo třemi roky odsouhlasena sanace ZŠ v částce 150 mil. Kč bez 
referenda, použila se částka, kterou město zvládlo a zvládne

Místostarosta
- ovlivníme i další generace, ale ne negativně
- město je subjekt, který má největší šanci s tím něco udělat a zmírnit dopady 

a obnovit vývoj území právě pro nové generace
Starostka

- analýza zpracována odbornými firmami, dosavadní sanaci dělaly také odborné 
firmy
ČŠ mají otázku ICEC ve volebním programu
předcházející vedení chtělo vybudovat průmyslovou zónu 2x větší než Šlapanice 
bez referenda

Riegerová Gabriela
- ze strany předcházejícího vedení byl argument k vybudování průmyslové zóny 

právě pro získání finančních prostředků na ICEC
Horák Pavel

- nezpochybnil posudky odborných firem, dohoda zněla jinak, musíme vědět, co 
nás čeká, rok se nečerpá a jsou signály, že dochází k znečištění tam, kde to 
nebylo; požaduje předložit aktualizovaný materiál

Starostka
- vše zaznělo na pracovním zasedání, aktualizace analýzy nemá smysl, když 

nevíme, jak chce město areál využít a když areál není náš, vynakládání 
prostředků nepovažuje za účelné

Zycháček Jan
- máme všichni stejný zájem, ICEC nečerpá, nebude nikdy zóna pro bydlení, 

maximálně na provoz
- odhadovaná zátěž za cca 100 mil. Kč, nikdo neví, kolik tam toho je, může to být 

za 3/4 miliardy
- záležitost celého města, bez referenda to nemá smysl

Vávro Ivan
- chtějí vědět jakou technologií, za jaké peníze a do jaké míry vyčistíme
- zpracování aktualizované studie nebudou vyhozené peníze 

chtějí analýzu rizik, když se město stane vlastníkem
i na pracovních jednáních řečeno, že je areál neprodejný a nevidí důvod, proč by 
za něj mělo město vynakládat prostředky
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Kopeček Jiří
město musí ukázat občanům, že chce činit v této věci kroky 

Riegerová Gabriela
- v pátek se mohli ZM účastnit prohlídky areálu, nastíněno, kde a jaká zátěž se 

nachází
- jak navrhují zastupitelé donutit ICEC, aby areál prodal za korunu nebo jiné 

majitele, aby areál čistil?
město může získat dotaci pouze na svůj majetek 

Zycháček Jan
- v případě rozhodnutí v referendu s tím nebude mít problém 

Starostka
- tento postoj je důvod, proč se s areálem potýkáme do teď

ad 18. Diskuse občanů
Mlynář Jakub, právní zástupce investora SLDevelopment

upozornil ZM a veřejnost, že město chystá zásah do vlastnických práv vlastníků 
v lokalitě Slatiny
SÚ neprokázal, že by výstavba probíhala nelegálně

- je to již rok, co investor požádal RM o zpracování územní studie lokality č. 18 
studie je podmínkou
RM přijala kroky k zamezení výstavby v této lokalitě

- výstavba zablokována až do roku 2020
investor bude požadovat náhradu zisku, je připraven se soudit

Starostka
rozhodnutí RM si vykládáte špatně, město chce, aby měla výstavba smysl 

Meitnerová Hana
- město nechce zablokovat výstavbu úplně, má zájem prověřit lokalitu 

limity v území -  dopravní zátěž, hluková zátěž, ochranné pásmo plynu
- zadání bylo prověřovat plochy vzhledem k těmto limitům
- od roku 2009 je zpracováván nový ÚP a touto lokalitou se zabýváme, první zájem 

o výstavbu až v roce 2015
- účelem studie je podklad pro rozhodování ÚP, má prověřit možnost zastavění 

plochy
- zpracovatel studie není vybrán, nejsem schopni říct přesné termíny 

Maixner Jan
- postoj města poškozuje vlastníky pozemků, jde proti zájmu města Brna, řeší 

s Mgr. Kelem
- jsme schopni poskytnout pozemky v rozloze cca 1000 m2
- v zájmu všech, aby případná výstavba proběhla rychle a kladně 

starostka
- do roku 2015 vlastníci pozemků nevznášeli požadavky
- darování pozemků je vázáno na zastavění další plochy až k D1 a změnu ÚP
- jsou zde i další uživatelé území
- budou probíhat jednání 

Maixner Jan
případná výstavba by měla lepší užití než teď 

Mlynář Jakub, právní zástupce investora SLDevelopment
- stavební uzávěra je dána konkrétně, limity území již posuzují dotčené orgány, 

obchvat kapacitu dopravní obslužnosti posílí
Meitnerová Hana

- stavební uzávěra nemá platnost na vždy
- smyslem je poskytnout čas zpracovateli ÚP k dokonalému prověření území
- v roce 2015 bylo změněno zadání, podle kterého se nyní připravuje ÚP 

stavební uzávěra má platnost do doby nabytí platnosti ÚP
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Palásek Milan
- město má právo určit zastavěnost území
- dotázal se, zda probíhá výstavba protiprávně 

Starostka
- dala podnět na SÚ ve Slatině, odpovězeno, že v území probíhá kontrola kabelů, 

ve skutečnosti nyní již výstavba
Migdauová Kateřina

- ÚP bude projednán veřejností 
Riegerová Gabriela

- v lokalitě chybí chodník, investorem inkasovány zálohy, dle webových stránek 
předpokládáno 200 jednotek = 200 aut

- vlastníci pozemku, které zastupujete, nebydlí ve Šlapanicích
- doporučila zastupitelům dotázat se vedení obce Opatovice na jednání investora 

p. Macků
požádal o informace ohledně zastávky Brněnská Pole, dojde výstavbou ke 
zrušení stávající zastávky na nádraží 

Místosta rosta
RM schválila na žádost projektanta název zastávky „Šlapanice zastávka", v roce 
2017 proběhne rekonstrukce železničního svršku od Slatiny na konec Šlapanic, 
dojde k vybudování zastávky, přebudování železničního přejezdu, ke zvýšení 
přejezdu, úprava přecházení chodců
proběhne úprava prvního nástupiště na nádraží, nepoklesne četnost vlaků 

Halová Jitka
- zmínila problém ohledně zídky, který má se svým sousedem panem Zycháčkem 

Místosta rosta
upozornil, že se jedná o osobní spory, které nemají být součástí ZM

Starostka
navrhla termíny zasedání ZM v příštím roce:

25. 1. 2017, 29. 3. 2017, 7. 6. 2017, 6. 9. 2017, 8.11. 2017 a 13. 12. 2017

ad 19. Závěr
Starostka ukončila 14. zasedání Zastupitelstva města Šlapanice ve 20:45 hodin a popřála 
všem příjemné prožití svátků vánočních, úspěšný start do nového roku a pozvala všechny na 
doprovodné akce v rámci Šlapanických Vánoc.

Zapsala: Milada Havlínová

Ing. Gabriela Riegerová 
ověřovatelka zápisu

Ing. Ivo Kouřil 
ověřovatel zápisu

Zápis vyhotoven dne 15. 12. 2016.

17


